
   

 

   

 

Jaarverslag FC Winterswijk seizoen 2023-2024 

Het jaarverslag van FC Winterswijk is samengesteld aan de hand van de huidige 

organisatiestructuur en de daarin genoemde verantwoordelijkheden. 

Samenstelling bestuur: 

Arnold van der Meer - Voorzitter 

Joey Frielink        -      Secretaris 

Rene Klein - Penningmeester 

Ruut Beijers - Algemene zaken  

Bianca Bouwhuis-Oonk - Verenigingszaken 

Laurens Oord  - Voetbalzaken 

Miranda Hengeveld - Voetbalzaken dames/meiden 

 

Tijdens de ledenvergadering van november 2023 was Joey Frielink aftredend en herkiesbaar. 

Joey Frielink is door de ledenvergadering herkozen als secretaris. 

Tijdens de ledenvergadering van november 2023 was Marco Wiggers aftredend. Tijdens deze 

vergadering is benoemd: 

- Laurens Oord (Voetbalzaken) 

Tijdens de ledenvergadering van juni 2024 was Jorrit Houwers aftredend. Tijdens deze 

vergadering is benoemd: 

- René Klein (Penningmeester) 

 

Onder dankzegging van zijn geleverde inspanningen werd op gepaste wijze afscheid 

genomen van de vertrekkende penningmeester van FC Winterswijk.  

Het nieuwe bestuurslid René Klein werd van harte welkom geheten en succes gewenst. Hij 

heeft zich kort even voorgesteld en zijn ambities uitgesproken. 

 

Met René hebben we een nieuwe penningmeester. De organisatiestructuur zoals benoemd 

blijft in stand. Als bestuur hebben we ervoor gekozen een hoofd voetbalzaken te benoemen 

die verantwoordelijk is voor de onder 13 t/m de 0nder 19. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

 

Verantwoording bestuur: 

Overlegstructuren bestuur 

a. Bestuur 

Het bestuur van FC Winterswijk kwam tweewekelijks bij elkaar. 

 

b. Overleg met commissies en afgevaardigde teams 

Vanuit de verschillende bestuursleden vindt regelmatig overleg plaats met de verschillende 

commissies. Tevens is er de mogelijkheid voor de verschillende commissies om tijdens de 

bestuursvergaderingen deel te nemen en zaken bespreekbaar te maken. 

 

c. Jaarvergaderingen 

De halfjaarlijkse ledenvergaderingen werden gehouden op 20-11-2023 en 17-6-2024.  

 

Enkele belangrijke punten uit de ledenvergadering van 20-11-2023: 

- Aftredend bestuurslid: Marco Wiggers (voetbalzaken) 

- Nieuw bestuurslid: Laurens Oord (voetbalzaken) 

- Herkozen bestuurslid: Joey Frielink (secretaris) 

- Huldiging van de jubilarissen; de leden die 25, 40 en 50 jaar lid zijn hebben het speldje 

op de ledenvergadering ontvangen. De leden die 60, 65 en 70 jaar lid hebben het 

speldje ontvangen tijden een wedstrijd van FC Winterswijk 1.  

- Financiële verantwoording over het seizoen 2022-2023. 

- Kascommissie adviseerde de ledenvergadering om de penningmeester decharge te 

verlenen t.a.v. gevoerde financiële beleid. 

 

Enkele punten uit de ledenvergadering van 17-06-2024 

- Aftredend bestuurslid: Jorrit Houwers 

- Nieuwe penningmeester Rene Klein 

- Verslag najaarsvergadering 20-11 

- Begroting FC Winterswijk 

 

d. overige overlegstructuren 

Leden van het bestuur hebben overlegd gepleegd met instanties zoals:  

- Gemeente Winterswijk; 

- KNVB; 

- Winterswijkse voetbalfederatie;  

- Vijfhoek (regionaal overleg tussen DZC, AZSV, FC Winterswijk, Grol en Longa); 

- Graafschap College; 

- de Graafschap; 

- Zozijn; 

- Etc. 

 



   

 

   

 

 

 

 

1. Jaarverslag voorzitter 
Het bestuur ziet onderstaande ambities als speerpunten van beleid over de afgelopen periode 
(besluit: voorjaarsvergadering 2018). 
 
Speerpunten van beleid:  
 

1. Hoogwaardige accommodatie 
 

2. Iedereen voelt zich welkom 
 

3. Iedere voetballer speelt met plezier 
 

4. Iedere voetballer presteert optimaal op zijn of haar niveau 
 

5. Jeugd heeft de toekomst 
 

6. 1e elftal speelt 1e klasse met eigen jeugd 
 

7. Sociaal en betrokken 
 
Uiteraard zijn bovenstaande ambities als onderdeel van het beleid blijven staan. Daarnaast 
heeft het afgelopen jaar in het teken gestaan van: 

• De bestuurswijziging en invullen van open posities. 
• Leren kennen van de organisatie en de verschillende commissies door de nieuwe 

bestuursleden 
• Nalopen van het organisatieschema/ organisatie inrichting en waar nodig aanpassen 

of opnieuw invullen 
• Inventarisatie verdere openstaande vacatures 
• Bespreken Missie en visie en hoe voort te zetten 

 
Naar de toekomst toe (Seizoen 24/25) gaan we als bestuur verder vorm geven aan het beleid 
en de organisatie. Bovenstaande speerpunten zullen hierin worden ondergebracht. Concreet 
gaat het dan om verder opzetten/ uitrollen van: 

• Missie, visie en ambities 
• Concrete doelstellingen 
• Communicatiestructuur 
• Organisatiestructuur  

 
 
 
 
 
 
 
 



   

 

   

 

 
 
 

2. Jaarverslag secretaris  
- Secretariaat: Het secretariaat bestond gedurende deze periode uit Joey Frielink. Via de 

mail/telefoon kunnen vragen gesteld worden. Deze worden dan doorgestuurd naar de 

desbetreffende persoon die het verder afhandelt.  

- Ledenadministratie: Voor de ledenadministratie wordt de secretaris ondersteund door 

Henk Bruggers. Hij regelt alle zaken die via Sportlink afgehandeld moeten worden.  

De samenstelling van het ledenbestand van FC Winterswijk was aan het einde van het 

seizoen als volgt: (Sportlink: peildatum 1-7-2024)  

Aantal vrouwelijke leden: 211 (vorig seizoen was dit 229).  

Aantal mannelijke leden: 1348 (vorig seizoen was dit 1274).  

Totaal aantal leden: 1559 (1151 speldende leden, 408 niet spelend leden) (vorig seizoen was 

dit totaal 1503).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

 

 

 

3. Jaarverslag Penningmeester 

Financieel jaarverslag FC Winterswijk seizoen 2023-2024 
Algemeen 

Het seizoen 2023-2024 is wederom met een positief saldo afgesloten, dit is het elfde seizoen 

op rij. Gedurende het boekjaar heeft capaciteitstekort op de administratie gespeeld, echter 

heeft de inzet van de betrokken vrijwilligers ervoor gezorgd dat de operationele zaken in 

voldoende mate doorgang hebben kunnen vinden. 

Opbrengsten 

Vergelijking met vorig seizoen: 

In vergelijking met het seizoen 2022-2023 zijn de opbrengsten gestegen met 14%. De 

grootste stijging komt vanuit de acties en loterijen. Deze stijging is te danken aan de veiling 

op de club, die in boekjaar 2023-2024 weer is georganiseerd, waar dit in 2022-2023 niet het 

geval was. Daarnaast zijn de kantine opbrengsten gestegen met 11% ten opzichte van vorig 

jaar, wat voornamelijk komt door een gestegen afzet. Hierin is het effect van de 

zaterdagavond wedstrijden duidelijk terug te zien. Tot slot zijn de contributie-inkomsten 

gestegen met 13% wat gedeeltelijk komt door de voor dit boekjaar doorgevoerde 

contributieverhoging en gedeeltelijk door een hoger ledenaantal. 

Verhouding van de opbrengsten: 

De verhouding van de opbrengsten gedurende de afgelopen seizoenen is als volgt:  

2023-2024  2022-2023 

Contributies   27%   27% 

Sponsoropbrengsten  21%   21% 

Kantine opbrengsten  40%   40% 

Acties en loterijen  8%   7% 

Overige opbrengsten   4%   5% 

Totaal    100%   100%  

De verhouding van de opbrengsten laat duidelijk de invloed van drie grote 

opbrengstenstromen zien. In het boekjaar 2023-2024 is het besluit genomen om het 

scorebord te vervangen en om de mogelijkheden tot het verhogen van sponsoropbrengsten 

te vergrote is tevens een tweede LED-scherm voor reclame doeleinden geïnstalleerd. Dit 

project is een samenwerking met de sponsorcommissie en de Stichting Sportpark Jaspers 



   

 

   

 

geweest en de effecten van deze investering worden hopelijk zichtbaar in de volgende 

seizoenen. 

Vergelijking met de begroting: 

De gerealiseerde opbrengsten in seizoen 2023-2024 zijn ca. 25% hoger dan de begroting. 

Deze stijging ten opzichte van de begroting is met name te verklaren door de volgende 

onderdelen: 

- Contributies: De contributie opbrengsten zijn in de begroting voorzichtig begroot. 

Gedurende het boekjaar is gebleken dat er wat meer leden zijn geweest en de 

verhouding in de ledenaantallen per contributiecategorie wat duurder is geweest wat 

geresulteerd heeft in hogere contributie opbrengsten. 

- Kantineopbrengsten: In de begroting hadden we rekening gehouden met minder 

opbrengsten vanuit de kantine dan gerealiseerd, hierin zijn we als bestuur 

conservatief geweest. Het grootste gedeelte van deze stijging is te relateren aan 

extra omzet door middel van de zaterdagavond wedstrijden. Tevens is er 

geïnvesteerd in voldoende en geschikt kantinepersoneel wat heeft gezorgd voor een 

hogere afzet. 

- Acties en loterijen: De opbrengsten uit acties en loterijen zijn hoger dan begroot, dit 

komt door een extra georganiseerde loterij en daarnaast was het resultaat op de 

veiling, de kortingskaartenactie en de rommelmarkt voor elke actie beter dan 

verwacht. 

Kosten 

Vergelijking met vorig seizoen: 

In vergelijking met het seizoen 2022-2023 zijn de kosten gestegen met 22%. Hieruit blijkt dat 

de kosten 8% harder gestegen zijn dan de opbrengsten. Dit is gedeeltelijk beleid geweest 

doordat meer is geïnvesteerd in trainers en begeleiders. Daarnaast is er geïnvesteerd in 

kantinepersoneel. Tot slot is er een stijging zichtbaar in de afschrijvingskosten, hier zit een 

eenmalig effect in van de afschrijving een resterende boekwaarde uit het verleden van oude 

kleding welke niet meer bestaat.  

De grootste stijging in kosten zat in de volgende categorieën:  

- Kantinekosten: door meer kantine opbrengsten zijn er uiteraard ook meer inkopen 

gedaan, daarnaast is meer geld beschikbaar gemaakt ten behoeve van 

kantinepersoneel welke tevens hierin verwerk zitten. 

- Afschrijvingskosten: Een eenmalig effect is hier zichtbaar doordat er een resterende 

boekwaarde uit het verleden is afgeschreven voor oude kleding welke niet meer 

bestaat. Verder is er geïnvesteerd in een krachthonk wat de afschrijvingskosten 

verhoogd.  

- Trainerskosten: Er zijn meerdere gediplomeerde trainers aangesteld ten opzichte van 

vorig seizoen. Tevens worden gediplomeerde trainers steeds duurder. Daarnaast is 

het beleid geweest om gelijke beloning voor vrijwillige trainers toe te passen. 



   

 

   

 

Hierdoor zijn de breedtesport posities ingevuld bij het wegvallen van de externe 

ondersteuning in de circuittrainingen. Dit zorgt voor een stijging in de trainerskosten. 

 

 

 

De verhouding van de kosten: 

De verhouding van de kosten gedurende de afgelopen seizoenen is als volgt: 

2023-2024  2022-2023 

Trainerskosten  17%   18% 

Wedstrijdkosten  15%   14% 

Huisvestingskosten  26%   26% 

Kantinekosten   26%   26% 

Afschrijvingskosten  8%   5% 

Overige kosten  8%   11% 

Totaal:    100%   100% 

De verhouding van kosten is ten opzichte van vorig seizoen nagenoeg gelijk. Enkel de 

afschrijvingskosten zijn 3% gestegen door een eenmalig effect zoals eerder toegelicht.   

Vergelijking met de begroting: 

De gerealiseerde kosten zijn ca. 17% hoger dan de begroting. In algemene zin hebben we last 

van algemene kostenstijgingen van leveranciers door de hoge inflatie in het gepresenteerde 

boekjaar ten opzichte van de opgestelde begroting. Daarnaast betreffen de grootste 

verschillen ten opzichte van de begroting:  

- Trainerskosten: Er zijn meer kilometervergoedingen uitbetaald aan trainers en meer 

vrijwilligersvergoedingen uitbetaald dan begroot doordat extra teams en trainers zijn 

ingezet gedurende het seizoen.  

- Wedstrijkkosten: De afdracht aan de KNVB was groter doordat meer wedstrijden zijn 

gespeeld dan vorig seizoen. De begroting was gebaseerd op een gelijk aantal 

wedstrijden.  

- Afschrijvingen zijn hoger dan begroot door een eenmalige extra afboeking van een 

resterende boekwaarde voor oude reeds niet meer bestaande kleding. 

 

De inzet van vrijwilligers op onze club is van essentieel belang om de kosten op een 

aanvaardbaar niveau te kunnen houden. We zien echter ook dat het steeds moeilijker is om 

deze vrijwilligers te vinden, terwijl ze voor onze club onmisbaar zijn. Deze trend is ook 

zichtbaar in de kostenstructuur van de club, het totaal aan kosten voor personeel stijgt 



   

 

   

 

doordat steeds meer vrijwilligers ontbreken. FC Winterswijk mag trots zijn op alle 

vrijwilligers die zich actief inzetten voor de vereniging, zij zorgen voor extra inkomsten en 

een beheersbare kostenstructuur. Tegelijkertijd merken zij samen met ons als bestuur dat er 

steeds meer handjes ontbreken terwijl de lijst met taken/klusjes op de vereniging steeds 

langer wordt. We verwelkomen daarom graag eenieder die zich wil inzetten voor onze 

vereniging, zo helpen we elkaar en onze prachtige vereniging. 

 

4. Jaarverslag algemene zaken 
Communicatie en media   
De communicatie via sociale/digitale media is een belangrijk onderdeel binnen onze club en 
deze commissie bestaat uit 8 leden: Mos Meijler, Ruut Beijers (coördinator), Jelle Krooshof, 
Jaël Sesink, Dion Olbach, Maik Beusink.  
Eind 2023 heeft Ruut aangegeven het coördinatorschap van de commissie over te willen 
dragen. Daarvoor is binnen de commissie iemand bereidt gevonden en de werkzaamheden 
zullen overgedragen worden aan Mos Meijler. De 2e helft van 2024 zal het definitief 
overgedragen worden. 
De werkgroep is nog wel op zoek naar nieuwe aanwas, daar zal actie op gezet moeten 
worden.  
 
Website  
Naast relevante organisatorische- en team informatie en een agenda, bevat onze website 
alle actuele ontwikkelingen en nieuwsitems. Iedereen kan relevante items voor onze club 
aanleveren via webredactie@fcwinterswijk.nl.  Echter is het up-to-date houden van de 
website veel werk en rust nog op de schouders van te weinig personen.  
Begin 2022 heeft Frontis aangegeven de huidige dienstverlening niet te kunnen voortzetten. 
De gehanteerde technieken worden niet meer ondersteund. De commissie is bezig hoe 
invulling te gaan geven voor een nieuwe website. Er zijn een aantal sponsoren benaderd om 
een nieuwe website te bouwen met de laatste stand van de techniek. Begin 2025 is er een 
complete nieuwe website worden geleverd passend bij de huidige technieken. Verdere 
integratie met Sportlink zal een onderdeel hiervan moeten zijn, aangezien dit kan helpen bij 
het actueel houden van de website.   
 
Sociale/digitale Media  
De verschillende accounts hebben meer dan 1600 volgers.  

• Facebookaccounts  
o fcwwijk (voor algemene berichten)  
o fcwwijk live (voor alle uitslagen en tussenstanden)  
o fcwwijk fotoalbum  
o fcwwijk rommelmarkt  

• Twitteraccounts  
o @fcwwijk  
o @fcwwijk live  

• Instagram  
o @FCWinterswijk.nl   



   

 

   

 

Het hebben van voldoende goede redacteuren/reporters is van groot belang. Hierdoor 
kunnen wij elkaar helpen berichten populairder te maken en de informatievoorziening te 
vergroten o.a. over de prestaties van al onze teams binnen FC Winterswijk. Hiervoor zal 
blijvend aandacht worden gevraagd.  
 

Commissie van beroep  
De doelstelling van de Commissie van Beroep is het behandelen van beroepszaken van leden 
tegen door het bestuur opgelegde disciplinaire beslissingen. Zij zullen oordelen over de 
juistheid van de gevolgde procedure als een lid het niet eens is met een bestuursbesluit. 
Over de uiteindelijke maatregel hebben zij echter geen zeggenschap.  
Ingevolge artikel 10 lid 4 van de statuten van FC Winterswijk, is het bestuur bevoegd 
bepaalde onderdelen van zijn taken uit te doen voeren door commissies welke door het 
bestuur zijn benoemd. Gezien de doelstelling van de Commissie van Beroep wordt deze 
commissie benoemd door het hoogste orgaan van de vereniging, de Algemene 
Ledenvergadering.  
  
Er is een commissie van beroep waarin zittende zijn; de heren H. Nijkamp  en H. Jager. In het 
seizoen 2023-2024 is er geen zaak geweest waarover de commissie zich hoeven uitspreken 
of inlezen.   
De commissie van beroep in de persoon van dhr. H. Jager is bij een bestuursvergadering 
aangesloten om van gedachten te wisselen over de inzet van de commissie van beroep. Voor 
enkele bestuursleden werd duidelijk dat we hier misschien vaker gebruik van moeten 
maken.  
Commissie van beroep is nog wel zoekende naar nieuw(e) commissieleden. Mogelijk is dit 
ook nog extern weg te zetten door een onafhankelijk iemand. 
 
FCW-app  
Eind 2018 is onze eigen verenigingsapp geïntroduceerd. Op de achtergrond wordt deze app 
door weinig mensen gebruikt. Daarom besloten om te op de eerstvolgende mogelijkheid te 
stoppen met de app.  
 
Webshop  
De Webshop is in beheer bij onze sponsor Leugemors Sport2000. Deze wordt af en toe 
gebruikt voor het bestellen van kleding en andere merchandise artikelen. Er wordt actief 
gecommuniceerd over nieuwe artikelen, het nieuwe trainingstenue toegevoegd aan de 
webshop.  
In de kantine staat nog steeds een vitrine met daarin diverse artikelen die te bestellen zijn 
via de webshop.   
 
Presentatiegids  
In het seizoen 2023-2024 is er na de eerste succesvolle uitgave in het seizoen 2022-2023 
geen nieuwe editie gekomen. Hierover heeft bestuur wel opmerkingen ontvangen. 
Initiatiefnemer van destijds had geen zitting meer in bestuur, waardoor dit niet van de grond 
is gekomen.  
 
Accommodatie  
Dagelijks onderhoud  



   

 

   

 

Onze hoogwaardige accommodatie wordt dagelijks onderhouden door een ploeg van zeer 
gedreven vrijwilligers. Elke ochtend rond de klok van 08.00u zijn de eersten aanwezig. Vanuit 
SSJ is Henk Graaskamp onze technisch beheerder om alles te bewaken.  
Van kleine reparaties aan doeltjes, schoonmaken van de kleedkamers, kantine en rondom 
het veld door enkele technische herstel werkzaamheden, alles wordt gedaan.  
De vaste groep is qua gemiddelde leeftijd aan het stijgen en de groep wordt kleiner. Een zorg 
die vaker is uitgesproken, daarom blijven zoeken en vragen naar handige mannen en 
vrouwen. Om het bestaan van deze belangrijke en waardevolle groep in stand te houden kan 
men altijd handige handjes gebruiken. Juist met deze vrijwilligers kunnen we onze 
accommodatie in stand houden tegen de laagst mogelijk kosten. Hiermee kunnen we de 
sport beoefenen zoals we dat op dit moment doen.   
  
Preventief onderhoud en vervangingen  
Het onderhoud van technische onderdelen (ketel, koelingen, elektra, etc.) wordt 
aangestuurd vanuit de Stichting Sportpark Jaspers als eigenaar van het pand. Na 10 jaar 
komt er een periode aan dat grote zaken vervangen moeten gaan worden. De Stichting is 
heir actief mee bezig om in kaart te brengen wat er gedaan moet worden. Hiervoor hebben 
ze een meer jaren onderhoudsplan opgesteld. In overleg met bestuur worden acties uitgezet 
om onze accommodatie hoogwaardig te behouden. Daar waar verduurzaamd kan worden 
laten we dit niet na.  
Begin 2023 is sponsorcommissie bij het bestuur gekomen om te onderzoeken naar meer 
sponsormogelijkheden rondom het veld. Hiervoor is besluit genomen in 2024 om 2 nieuwe 
LED-schermen te gaan plaatsen. Deze zullen begin seizoen 2024-2025 geplaatst worden.  
 
Krachthonk  
Het krachthonk wordt veel gebruikt door voornamelijk de eerste selectie. De wens bestaat 
om dit krachthonk op een andere plek te situeren omdat de huidige plek hier niet geschikt 
voor is.  
Bestuur is onderzoekende of we elders op het complex een krachthonk i.c.m. 
behandelkamers kan creëren. Dit onderzoek zal seizoen 2024-2025 verder uitgewerkt 
moeten worden in overleg met SSJ en mogelijk de Gemeente Winterswijk.  
 
Sponsorcommissie 

De sponsorcommissie kwam in het seizoen 2023-2024 bijna maandelijks bij elkaar. Zitting in 
de sponsorcommissie voor dit seizoen zijn: Mattijs Mantel (voorzitter), André Ruesink 
(secretaris), Marco ter Haar, Leon ter Maat, Erica Luiten, Hans Gemmink.  
De inkomsten vanuit sponsoring zijn redelijk stabiel, dit is vooral te danken aan de inzet van 
de leden in deze commissie, maar ook het trouwe sponsorschap binnen de club.  
Rondom de velden is alles goed gevuld met reclameborden. Vandaar ook het initiatief vanuit 
de sponsorcommissie voor de vraag van andere sponsormogelijkheden. Hiervoor wordt een 
2e LED-scherm geplaatst waar sponsoruitingen gedaan kunnen worden.  
Daarnaast wordt er ook voortdurend gezocht naar nieuwe manieren van sponsoring.  

Enkele malen per jaar wordt er door de businessclubs van Longa, Grol, RKZVC en FC 

Winterswijk een gezamenlijk blad uitgebracht “FC Business Oost-Achterhoek", daar wordt 

netjes aan meegewerkt.  

In februari is de jaarlijkse sponsoravond gehouden, te gast waren: Jozeph Oosting (trainer 

Twente) en Wim Kieft, wederom een geslaagde avond.  



   

 

   

 

Als afsluiting van het seizoen is op het dakterras een bbq gehouden met een drankje erbij.  

 

 

 

 

 

 

5. Jaarverslag verenigingszaken 
Kledingcommissie 

Nadat er een aantal vrijwilligers gestopt zijn bij de kledingcommissie, zijn er gelukkig een 

aantal “nieuwe” vrijwilligers geweest die hebben aangeboden om te helpen bij de 

kledingcommissie. Kledingcommissie is er elke 14 dagen. Heb je iets dat besteld moet 

worden geef dat aan via een mail aan kleding@fcwinterswijk.nl. Het valt op dat er veel 

nieuwe bestellingen gedaan moeten worden, omdat kleding kwijt is geraakt. Facturen 

hiervan gaan naar de spelers.  

EHBO/Medische commissie 

Ook het afgelopen jaar, zijn er weer veel mensen geholpen door onze EHBO/Medische 

commissie. Graag verwijs ik nog naar ons krachthonk waar een ieder onder begeleiding van 

iemand van onze medische commissie gebruik van kan maken.  

Activiteitencommissie 

We hebben het afgelopen jaar weer veel jeugdleden kunnen vermaken met allerlei 

activiteiten. Heb je een leuk idee voor je lichting, geef het door aan 

activiteiten@fcwinterswijk.nl en wellicht wordt er iets mee gedaan.  

Veld-en Kleedkamerplanning:  

Om elke week weer dit goed voor elkaar te krijgen is een beste klus, zeker door de aanwas 

van nieuwe leden. Geef op tijd door als er “wijzigingen” zijn in de normale planning. 

Materialen  

Wim Wiggers en Wim ter Horst regelden ook dit jaar weer de materialen. Dit gaat goed. Er 

wordt wel weer aandacht gevraagd voor het wegzetten van de doelen nadat training is 

afgelopen. Er mogen geen doelen op het veld staan als er een wedstrijd wordt gespeeld, 

maar we zien het toch nog gebeuren.  

Scheidsrechters 

Omliggende clubs doen veel aan bijeenkomsten en werving van scheidsrechters. We zijn een 

grote club, maar hebben naar verhouding weinig scheidsrechters. Komend jaar gaan moet er 

gekeken worden naar de voorzieningen voor de “gast ”scheidsrechters van seniorenteams. 

mailto:kleding@fcwinterswijk.nl
mailto:activiteiten@fcwinterswijk.nl


   

 

   

 

Plan van aanpak moet er gemaakt worden om ervoor te zorgen dat er nieuwe 

scheidsrechters kunnen worden geworven. 

Vrijwilligerscommissie: 

Er worden rondleidingen gegeven binnen ons complex aan nieuwe leden. Daarin wordt ook 

het vrijwilligerswerk binnen onze club besproken. Verzoek aan ouders/spelers die nog geen 

vrijwilligerstaak hebben binnen onze club om zich aan te melden bij de app groep helpende 

handen. Link staat op de hoofdpagina van onze website. 

 
 
 

6. Jaarverslag voetbalzaken  
Het seizoen ’23 - ‘24 is begonnen met 1505 spelende en niet spelende leden. Bij de senioren 
mannen en vrouwen startte we met 538 spelende leden en bij de jeugd met 523 spelende 
leden. 
 
In november is Laurens Oord toegetreden tot het bestuur met als functie voetbaltechnische 
zaken bij de jeugd en de heren. Een jaar ervoor is Miranda Hengeveld benoemd als 
bestuurslid voor het meiden en vrouwenvoetbal. Samen hebben zij zich in eerste instantie 
ingezet voor de structuur. Denk aan coördinatoren zowel organisatorisch als technisch. De 
structuur staat al aardig op een paar lege plekken na, deze worden gezamenlijk opgepakt. 
 
In seizoen 2023-2024 is in competitieverband gestart met zondag mannen seniorenteams, 
zaterdag mannen seniorenteams, zaterdag vrouwen seniorenteams, zaterdag G-team, 
vrijdag 35+ mannen seniorenteams, vrijdag 45+ mannen seniorenteam, vrijdag vrouwen 
seniorenteams en ook een trainingsgroep veteranen op vrijdag. 
 
Bij de jeugd begonnen we het seizoen met teams in de onderbouw, teams in de 
middenbouw, teams in de bovenbouw en bij de meiden teams. Ook de mini’s en de ukkies 
waren goed vertegenwoordigd vanaf het begin van het seizoen. Bij de jeugd wordt de 
competitie in 4 fases gespeeld. Na een aantal wedstrijden komt er een nieuwe indeling, dit 
om teams meer op niveau te laten voetballen. De 4e fase is een toernooi dag in de regio, 
iedereen sluit hiermee het seizoen af. 
 
Het hele seizoen door komen er her en der wat wijzigingen bij zowel de jeugd als bij de 
senioren. Er komen nieuwe aanmeldingen, vooral bij de meiden en onderbouw, en ook 
vertrekken er een paar spelers. 
Maar we kunnen wel stellen dat de club blijft groeien, in zowel de jeugd als bij de senioren. 
 
Het einde van het seizoen telde FC Winterswijk 1559 spelende en niet spelende leden. Bij de 
mannen en vrouwen een stijging van 30 spelende leden. Bij de jeugd een groeiend 
ledenaantal van 57 leden. 
 



   

 

   

 

We kunnen als voetbaltechnisch bestuur tevreden zijn over seizoen ’23 – ’24. Diverse teams 
zijn kampioen geworden. Maar wat belangrijker is, iedereen heeft op niveau en met plezier 
kunnen voetballen. Op naar seizoen ’24 – ’25!!! 
 


